
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 19  /2008  w dniu 25.11.2008 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz.21.30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

 Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1.  

2.  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

3. Andrzej Sebastyański – sekretarz 
4. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 
5. Barbara Górna – Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
6. Robert Torz – dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 
7.  
8.  
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 

 
 
 

 
 

      ______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 



1. Pan Sulikowski przedstawił odpowiedzi od Zarządu na wnioski naszej 
komisji. Załączniki 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Pan Robert Torz omówił zadania drogowe w Powiatowym Zarządzie Dróg. Załącznik nr.2. 

Po omówieniu zadań drogowych pan Dyrektor Torz przeszedł do omówienia planu budżetu    

na rok 2009.Komisja po wysłuchaniu pana Dyrektora podjęła stanowisko dotyczące zadań 

drogowych. 

Pan przewodniczący Sulikowski zadał pytanie czy wzrost wynagrodzeń jest wystarczający, a 

wynosi z przekazanych materiałów 7,2 %. Załącznik nr.3. 

Pan Sekretarz Sebastyański omówił propozycję budżet Starostwa Powiatowego na 2009 rok. 

Podwyżki płac w 2009 rok to 9 %.  
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     _________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 

 



_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
1.  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 



 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
5.3 Stanowiska: Komisja wróci do tematu zadań drogowych w Powiecie Wągrowieckim w 

pierwszym półroczu podczas omawiania inwestycji drogowych przed ich realizacją. 
 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________  

 
 
5.4   Wnioski: 
 
1. Do zarządu :  Komisja wnioskuje o szukanie oszczędności i przeznaczenie nadwyżki na 

zwiększenie budżetu PZD na: 
- na samochód 50 tys. zł.( zdjęcie 30 tys. zł. ze środków przeznaczonych na organizację 
pozarządowe) 
- 500 tys. Zł. Na zakup sprzętu do utrzymania powiatowych dróg.( 20 tys. zł  z ochrony 
zabytków, z nadwyżki oraz z tworzenia biura rzeczy znalezionych 50 tys. zł.) 
- Inne zadania PZD ( 20 tys. zł. z promocji) Głosowanie: 5 za , 1 wstrzymujący 
2. Komisja wnioskuje o zakup komputerów przenośnych „Laptopów”, celem zmniejszenia 
wydatków Biura Rady i ulepszeniem komunikacji między starostwem a radnymi oraz 
przystosowaniem pracy rady do elektronicznego obiegu dokumentów. Głosowanie: 5 za, 1 
wstrzymujący. 
3. O rozpoczęcie procedury prywatyzacji Stacji Diagnostycznej oraz zdjęcie 100 tys. zł. z 
budżetu na 2009 rok z paragrafu 75020 i przekazanie tej kwoty na budowę chodnika przy ul. 
Antoniewskiej w Skokach. Głosowanie: 4 za, 3 przeciw 
4. Ponowienie wniosku o remont drogi : Popowo Kościelne – Budziejewo- Nieświastowice – 
do drogi wojewódzkiej. Głosowanie: jednogłośnie 
5. Ponowienie wniosku w sprawie naprawy nawierzchni przy wyjeździe ze Skoków. 
Głosowanie: jednogłośnie. 
6. Ponowienie wniosku o przegląd dróg pod względem oznakowania tych dróg. Głosowanie: 
3 za , 3 wstrzymujące. 
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     _________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus      Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  

 


